
Protokoll styrelsemöte 2019-02-20 Fribergavägens samfällighetsförening

Närvarande:
Ordförande  David Westberg

Ulrika Söderqvist
Ragnar Nordström
Christina Fahlman

1. Genomgång av styrelsemötesprotokollet från den 29 november 2018
- Vägunderhåll
   Bertil har meddelat att han gärna har kvar åtagandet om snöröjning. Han har ordnat
ett samarbete med en annan kollega vilket gör att det fungerar. David mailar ut dennes
namn och telefonnummer ifall vi vill ta kontakt.

David tar ändå kontakt med Jörgen ang hyvling, sladdning och ev. intresse att ta
uppdraget som väghållare.

David får i uppdrag att till nästa styrelsemöte sammanställa vilka entreprenörer som
gör vad.

Vi undrade om stålet till sladden hämtats från Yvonne och om Leif  hade några
dokument som skulle vara av intresse f.a runt den planering av åtgärder? Vet du
Magnus?

David tar kontakt med Järlåsa vägförening ang. guppet som blivit där trumma lagts
framme vid Järlåsa.

David pratar med Lars ang. vägen till Västra Hasselbo och utkörningen av timmer och
pratar sedan med Bertil Söderlund.

Marina tar reda på vart uppgifter om styrelsesammansättning och firmatecknare skall
sändas.

     2.    Ekonomi
Marina gick igenom bokslut 2018. Pga icke genomförda budgeterade åtgärder är läget
gott med 479 000 i saldo.
Marina sammanställer bokslut mm, kontaktar Oddbjörn för revision och upprättar
förslag till budget 2019 efter vårt nästa styrelsemöte.

     3.     Väghållarfråga diskuterades pånytt. Vi beslutade att ta upp problemet på årsmötet.

     4.    Marina berättade om Vägfas.  Hon har lång och positiv erfarenhet av det.
            Kostar en engångssumma 4995:-.
            Därefter kommer en årskostnad och 12.90 per utskick.
              Om vi sänder ut kallelse till årsmöte, faktura på årsmedlemsavgift inkl. påminnelser
beräknade vi att med minskade kostnader för Marinas tjänst ökar kostnaden per år med ca.
2000 kronor.



Då har vi tillgång till aktuella fastighetsregister.
Beslut fattades att skaffa Vägfas.  David beställer och anger Marina som kontaktperson.

5.   Valberedningen skall i år ta fram 4 styrelseledanöter, 1 revisorsuppleant förutom
förslag til ordförande.   David kontaktar dem.

6.    Marina meddelar att hon skall reducera sitt arbete och ev. kommer vi att behöva hitta
annan bokförpngsfirma.

Nästa styrelsemöte blir 4 april kl. 18.30 hos Ragnar. 
Då förbereder vi agendan för årsmötet, upprättar budget för vägunderhåll med
frågeställningen, ska vi satsa mer i år eftersom ekonomin nu är god?

Förslag årsmöte  11 maj alt. 18 maj.

Ordförande Sekreterare
David Westerberg Christina Fahlman Braw




